
Visie op het experiment.

Naar mijn mening gaat het op de door het ministerie voorgestelde manier niet 
werken.
Door het verbieden van buitenlandse hasj  (20% tot 25% van de omzet in 
koffieshops) schep je een heel verwarrende situatie. Waar moeten die 
consumenten naar toe ? Dit werkt straathandel in de hand. Het “succes” van het 
gedoogbeleid van de afgelopen 35 jaar was gebaseerd op het principe “scheiding 
der markten “, hard drugs (aanpakken) en soft drugs (gedogen).     Als je een 
onderscheid gaat maken tussen hasj en weed is dat alsof je een slijter zegt : “u 
mag wel bier verkopen maar geen wijn” of tegen een slager : “varkensvlees is 
okee maar rundvlees is hier verboden”.                                  Beter is het om 
samenwerking te zoeken met de Marokkaanse autoriteiten om hasj legaal in te 
voeren. Ruim 1 miljoen mensen leven van de teelt van cannabis in Marokko. 
Mocht dat (voorlopig) niet lukken , blijf hasj dan gedogen en prijs jezelf 
gelukkig dat 75% tot 80% van de koffieshophandel dan alvast wél geregeld is.
Slechts 10 telers aanwijzen om 80 koffieshops te bevoorraden is veel te weinig. 
Een ruwe schatting van 10 kilo weed per shop per week zou betekenen dat elke 
teler per week maar liefst minimaal 80 kilo weed zou moeten leveren. Om zulke 
enorme aantallen te kunnen leveren moet je een enorme onderneming op poten 
zetten. Dit vergt een zeer hoge investering. En het risico dat het over 4 jaar 
zomaar weer voorbij kan zijn . Bovendien kan de overheid tussentijds , als het 
experiment niet goed verloopt , aan de “noodrem” trekken. Kortom , wat voor 
soort mensen gaat zich inschrijven als teler ? Iemand die bereid is om enkele 
miljoenen te investeren in een riskant experiment. Hebben dit soort mensen 
enige affiniteit met het telen van weed ?                                                                      
Beter ware het om het wat kleinschaliger te houden.                                          
Geef de 80 koffieshophouders  die teel-vergunning !! Zij zijn degenen die weten 
wat en hoeveel soorten ze precies nodig hebben voor hun zaak. Dan zouden er 
dus zo’n 80 kwekerijen ontstaan die zo’n 10 kilo per week opleveren.  Een 
kwekerij die 10 kilo per week oplevert is al best een behoorlijk bedrijf maar 
mijns inziens beter werkbaar dan de grote kwekerijen die de overheid voorstelt. 
Dit qua grootte soort kwekerijen past goed op bestaande industrieterreinen . Stel 
gerust per 10 kwekers een controleur aan , op kosten van de kwekers , die elke 
kwekerij minstens 2 maal per week bezoekt en controleert op alle aspecten van 
de teelt en de administratie. 
Tenslotte: waarom een experiment ? De vraag of de criminaliteit zal afnemen als 
je in koffieshops “gereguleerde” weed verkoopt is toch al lang beantwoord ! Als 
600 koffieshops gezamenlijk 6000 kilo week per week niet meer afnemen van 
illegale kwekers zullen er 100den zo niet 1000den kwekers zonder afnemers 
komen zitten. Deze zullen noodgedwongen moeten stoppen waardoor de 
criminaliteit dus behoorlijk zal afnemen. In diverse landen zoals Colorado en 
Canada , is “legale” weed per wet geregeld en zijn ze dus al een paar stappen 



verder dan Nederland. Trek hier lering uit en maak wetgeving in plaats van een 
experiment waarvan de uitslag eigenlijk al bekend is. Zo schuif je de oplossing 
van het probleem weer 6 tot 10 jaar voor je uit. Zonde !!


